
 

ZÁPISNICA 
 

 

zo zasadnutia RADY ŠKOLY 

       Evanjelického gymnázia J.A. Komenského, Škultétyho 10 v Košiciach 

 

Dátum a miesto konania: 18. 3. 2024,  Košice 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Program:  1. Otvorenie. 

  2. Správa o výsledkoch hospodárenia za rok 2023. 

                        3. Návrh rozpočtu na rok 2024. 

  4. Výročná správa neinvestičného fondu EGJAK, n. f. za rok 2023. 

  5. Výročná správa Rady školy Evanjelického gymnázia J. A. Komenského. 

  6. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 

      výchovno-vzdelávacieho procesu. 

                        7. Rôzne. 

  8. Záver.   

 

 

K priebehu zasadnutia: 

 

Ad 1:   

          Predsedníčka rady školy pani Kolárová privítala prítomných členov a predstavila novú 

členku – žiačku 3. A triedy, Petru Kukuruďovú, ktorá v novom školskom parlamente bola 

zvolená predsedníčkou a zároveň sa stala zástupkyňou žiakov v rade školy. Pani Kolárová 

poslúžila modlitbou.  

 

Ad 2, 3, 4:  

          Pán riaditeľ zhrnul správu o hospodárení s finančnými prostriedkami za rok 2023 a spojil 

ju s komentovaním rozpočtu na rok 2024. Hovoril o navýšení rozpočtu oproti predchádzajúcemu 

roku, čo ovplyvnilo zvyšovanie miezd  2x v roku a zvyšovanie cien energií. Na konci roka sme 

dostali finančné prostriedky na pokrytie nákladov na energie, zabezpečenie digitalizácie 

a prevádzkových nákladov, ktoré musia byť použité do konca marca 2024.  

         Na účet školného prijímame, okrem finančných prostriedkov za školné, aj finančné 

prostriedky z rôznych grantov. Niektoré z nich sú použité v tom istom roku ako ich prijmeme 

a niektoré až v nasledujúcom roku, čo je vidieť v časti výdavky finančných prostriedkov zo 

školného.  

         Z neinvestičného fondu boli finančné prostriedky použité hlavne na realizáciu 

multimediálnej učebne a výstavbu altánku. Tento rok sústreďujeme finančné prostriedky na 

výstavbu cyklodepa. 

          Pán Kobyľan sa pýtal, či nemôžeme pripravovať aj rozpočet finančných prostriedkov 

školného. Pán riaditeľ hovoril, že použitie finančných prostriedkov zo školného neplánujeme 

dopredu, ale plnenie je podľa potreby počas roka. 

 



 

Ad 5:   

          K výročnej práve činnosti rady školy EGJAK nemal nikto z prítomných žiadne námietky 

ani pripomienky. 

 

Ad 6:  

          Pán riaditeľ informoval o úspešných akciách, ktoré boli realizované od posledného 

zasadnutia Rady školy. Boli to hlavne Prvý reprezentačný školský ples, ktorý sa konal 

v Spoločenskom pavilóne a mal veľmi pozitívny ohlas. Pán riaditeľ chce organizovať ples aj v  

budúcnosti. Spoločenský pavilón nám však, pre nízky konzum, nechce poskytnúť priestory 

počas víkendu. Pán riaditeľ poprosil prítomných o pomoc, či niekto nevie pomôcť vybaviť tento 

priestor. Pán Havrila navrhol pozrieť sa po iných priestoroch s podobnou kapacitou.  

 Ďalej pán riaditeľ vyzdvihol úspešné akcie ako bola účasť na Pro Educo, organizovanie 

EGJAK Games. Úspešne dopadol aj Deň otvorených dverí s dvojnásobnou účasťou oproti 

minulému roku.  

 Najbližšie nás, okrem maturít, čakajú prijímacie skúšky, ktoré sa budú konať 29.4. 

a 9.5.2024. Potešujúca správa je, že máme dvojnásobný počet prihlášok oproti  minulému roku. 

 Ďalšia dobrá správa je, že v hodnotení škôl INECO sme sa umiestnili na 19. priečke, čo je 

o 13 miest lepšie ako v minulom roku a o 22 lepšie ako v predminulom roku. Prispelo k tomu 

zlepšenie sa v maturitách a výborné boli výsledky na olympiádach. Čo nám naopak škodí, je 

započítavanie výsledkov Testovania 9 do rebríčka, ktoré nemá pre našich žiakov žiadnu 

výpovednú hodnotu. 

 Čo sa týka materiálno-technického zabezpečenia dokončuje sa trávnik okolo altánku. 

S odvozom sutiny nám pomohol rodič, pani Šprinc. Pracujeme na novom projekte cyklodepa. 

Ale aj na ďalších projektoch ako je Grant USS. Projekt COOP Jednota – program podpory 

lokálnych komunít – osadenie lavičiek v areáli školy.  

Práve prebiehajú mobility projektu Erasmus +. Prví žiaci, ktorí absolvovali mobilitu vo Švédsku 

ju hodnotia nadpriemerne pozitívne. Podali sme ďalší projekt Erasmus+, ktorý by mal pojať viac 

žiakov z iných ročníkov. Navštívime krajiny Švédsko, Španielsko, Francúzsko a Nemecko. 

Predchádzajúci projekt mal názov Agilná škola a teraz to bude Ekológia. Pán Dudáš sa pýtal, či 

tie aktivity sú obojstranné. Pán riaditeľ hovoril, že nie všetky krajiny sa chcú do týchto aktivít 

zapájať. 

 Tento rok sa uskutoční aj výmenný pobyt v našej družobnej škole v Holandsku. 

 Budeme realizovať krátkodobý krúžok Workshop fotografický a Workshop kreatívneho 

písania. Fototechniku sme zakúpili z prostriedkov štátneho rozpočtu poskytnutých na 

digitalizáciu. Odmena vedúcim krúžkov bude realizovaná z prostriedkov školného. 

 Na stretnutí s pánom Blore, majiteľom jazykovej školy sme sa dohodli, že naši žiaci, 

ktorí majú záujem si môžu urobiť Cambridge jazykovú skúšku. 

 Čo sa týka personálnej otázky, lektorka, pani Metcalfe tu bude do konca júna 2024. 

V budúcom školskom roku budeme mať štyroch lektorov a jedného nám dá ELCA. Ukončenie 

pracovného pomeru nám oznámila pani Kocurová, takže budeme musieť zabezpečiť učiteľa 

matematiky v angličtine. 

 

 

 



 

Ad 7:  

 V bode rôzne sa prejednával nový vzdelávací program. Pani Kolárová prečítala list 

predmetovej komisie fyziky, biológie a chémie. U predmetov fyzika a biológia učitelia 

nesúhlasia s tým, že budú mať o 1 vyučovaciu hodinu menšiu dotáciu na svoj predmet. 

Argumentujú, že nebudú mať dostatočný časový priestor na laboratórne práce a opadne záujem o 

semináre z týchto predmetov. 

 Pán riaditeľ argumentoval, že obava z opadnutia záujmu o tieto predmety nie je na 

mieste, pretože podľa jeho prieskumu si študenti často volia zámer štúdia – predmety, ešte pred 

nástupom na školu. Pán riaditeľ sa ohľadne nového vzdelávacieho programu informoval aj 

u iných škôl ako to majú vyriešené. Aj tam dochádza k profilácii žiaka už v štvrtom ročníku. 

Namietal, že nejde o zníženie dotácie hodín na predmet, ale o prerozdelenie hodín do základnej 

a seminárnej výučby. V základnej výučbe  bude v 1., 2. a 3. ročníku  o 1 hodinu menej ale 

v seminárnej výučbe bude vo 4. a 5. ročníku  tá hodina vrátená a ešte jedna hodina pridaná. Čo je 

dôležité treba však urobiť selekciu učiva na nevyhnutné a nadstavbové. Takto to bude u všetkých 

predmetov, nielen u fyziky a biológie, a ostatné predmety s tým nemajú problém V novom 

vzdelávacom programe chceme presunúť maturitu zo SJL do 4. ročníka. 

 Pán Polan schvaľuje tento nový vzdelávací program. Aj z vlastných skúseností 

vysokoškolského pedagóga hovorí, že je to moderná forma výučby. Jeho dotaz bol na to, či aj 8-

ročné štúdium bude mať tento nový vzdelávací program. Pán riaditeľ odpovedal, že program 

pôjde synchrónne, pretože semináre sú spoločné aj u 5-ročného štúdia aj u 8-ročného štúdia. 

 Nasledujúce stretnutie rady školy bolo určené na 10. júna 2024. 

 

Ad 7:  

          Na záver predsedníčka rady školy poďakovala prítomným za účasť a modlitbou poslúžil 

pán Kobyľan. 

 

 

V Košiciach 18.3.2024 

 

 

 

Zápisnicu overil: Mgr. Ondrej Kolárovský   ........................................ 

                                     overovateľ                podpis 

 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovila: Bc. Iveta Kuchárová             .......................................... 

       zapisovateľka      podpis 


